
Referat af bestyrelsesmøde d. 07.02.2024 

Referent: Rikke Fabricius Christensen 

Til stede: 
Leder: Pia Lykke Pedersen 
Medarbejderrepræsentanter: 
Eva Spangby (afd. B, Slottet) 
Malene Roerup (afd. B) 
 
Forperson: Signe Storkfeldt (Halfdan, afd. B) 
Næstperson: Louise Burchart (Vita, afd. B) 
Bestyrelsesmedlem: Simon Lund Hansen (Alpha, afd. A) 
Bestyrelsesmedlem: Amanda Mia Lund Kjærgaard (Villum, afd. A & Pilu, afd. B) 
Suppleanter: 
Marese Annelise Kleven (Tommy, afd. A) 
Rhea Reinhardt (Ruby & Albin, ald. A) 
Rikke Fabricius Christensen (Valdemar, afd. B) 
Irina Price (Erik, afd. B) 

Punkt 1: Regnskabet 
Regnskabet for 2023 er godkendt 

Punkt 2: Evaluering af julehygge 
Julehyggen for afdelingen Slottet er blevet evalueret. Der er kommet gode tilbagemeldinger fra 
personale og forældre. Det har været en god oplevelse og derfor vil vi gerne gøre julehyggen til noget 
fast hvert år. 
Forældrebestyrelsen har herudover besluttet at ville stå for noget forældrekaƯe til foråret. Mere 
information om dette, når vi nærmer os. 

Punkt 3: Tilsynsrapport 
Rapporten fra tilsynet i afdeling A og B er modtaget og den er blevet gennemgået. 
Den ligger på vores hjemmeside Krudt-uglen.dk, så læs den endelig. 

Punkt 4: Legetøjspolitik 
Der blev drøftet afdeling A’s legetøjspolitik. Personalet i afdeling A har taget en faglig beslutning om at 
man gerne må medbringe legetøj. Dette da det er med til at skabe dannelse hos børnene f.eks. 
gennem at skulle lære at vælge, dele og inkludere vennerne i legen med legetøjet. 

Eventuelt: 
Pia opfordrer alle forældre til at gå ind på Aula og melde sommerferie, da det er af stor betydning for 
planlægningen af sommerferien. 

 

 

 

Hvis du har læst det her, så kom ind til Pia og få en flødebolle (det er uden børn) 


